南區區議會(2004-2007)屬下交通及運輸事務委員會第十四次會議議程

Agenda for the 14th Meeting of the Traffic & Transport Committee Southern District Council (2004-2007)

日期 : 2005 年 11 月 21 日 (星期一) Date: Monday, 21 November 2005

時間 : 下午 2 時 30 分 Time : 2:30 pm

地點: 香港 Venue: SDC Conference Room,

1/F Ocean Court,

逸港居一樓3 Aberdeen Praya Road,南區區議會會議室Aberdeen, Hong Kong.

議程 Agenda

- 一、 通過 2005 年 9 月 26 日第十三次會議記錄
- 1. Confirmation of the Minutes of the 13th Meeting held on 26 September 2005
- 二、 城巴第 95C 號線路線重整計劃 (交通文件 23/2005 號)

香港仔海傍道3號

- 2. Re-routing of City Bus No.95C (T&TC Paper No.23/2005)
- 三、 擬建深灣道/南朗山道路口改善工程 (交通文件 24/2005 號)
- 3. Junction Improvement at Shum Wan Rd/ Nam Long Shan Road (T&TC Paper No.24/2005)
- 四、 增設南區至深圳經落馬洲管制站的過境巴士服務 (本議題由羅錦洪議員提出) (交通文件 25/2005 號)
- 4. Creation of Cross Boundary Bus Services Southern District from/to Shenzhen crossing the Lok Ma Chau Control Point (This item was proposed by Mr. LAW Kam-hung) (T&TC Paper No.25/2005)

- 五、檢討南區巴士路線受繁忙路段的配額影響情況 (本議題由柴文瀚議員及楊小壁議員提出) (交通文件 26/2005 號)
- 5. Reviewing the Effect of Trip of Busy Corridor Guidelines on Southern District Bus Routes
 (This item was proposed by Mr. CHAI Man-hon and Ms. YEUNG Siu-pik)
 (T&TC Paper 26/2005)
- 六、 大潭壩路段交通問題 (本議題由羅錦洪議員提出) (交通文件 27/2005 號)
- 6. Traffic Problems at Tai Tam Reservoir Road (This item was proposed by Mr. LAW Kam-hung) (T&TC Paper No.27/2005)
- 七、 以往會議曾討論事項進展報告 (截至 2005 年 11 月 8 日的情況) (交通文件 22/2005 號)
- 7. Progress Report on Previously Discussed Items (as at 8.11.2005) (T&TC Paper No.22/2005)
- 八、 其他事項
- 8. Any Other Business
- 九、 下次會議日期
- 9. Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2005 年 11 月 Southern District Council Secretariat November 2005

歡迎公眾人士旁聽上述會議。公眾人士如欲索取上述討論事項的會議記錄,請於辦工時間內致電 2814 5800 與區議會秘書處聯絡。

Members of the public who intend to sit in on the above meeting and require simultaneous interpretation service or who wish to have an English version of the minutes of the above meeting on any specific items, please contact the Southern District Council Secretariat at 2814 5800 during office hours and for the former at least three days before the above meeting for necessary arrangement.